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Idrottshall vid Götafors 

Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Barn- och utbildningsnämnden att till Teknisk nämnd begära att en idrottshall 

uppförs i anslutning till Nya Götafors skola för att tillgodose idrottsundervisning.  

Bakgrund 

I en skrivelse till Barn och utbildningsnämnden har personal och rektor vid Götafors påtalat brister i 

idrottsundervisningen på grund av logistiska problem. Varje barn skall ha idrottsundervisning två 

gånger per vecka och undervisningen är då hänvisad till lilla idrottshallen vid Hjortsjöskolan. Utifrån 

placeringen av nya Götafors skola måste barnen åka buss till Hjortsjöskolan då promenaden blir 

alldeles för lång för de små barnen. Busskostnaden är alldeles för dryg för skolan att bära varför man 

delvis tvingas genomföra idrottsundervisningen icke ombytta på skolgården under de mildare delarna 

av året. Trots detta är busskostnaderna för endast Götafors skola ca 400 tkr/läsår.  

I samband med att elevantalet i Vaggeryds tätort ökar blir också situationen med idrottsundervisning 

helt ohållbar. Den lilla idrottshallen på Hjortsjöområdet räcker inte till och Sporthallen är redan idag 

helt uppbokad. Ytterligare en idrottshall behöver byggas inom en mycket snar framtid. En ny 

idrottshall bör anläggas vid nya Götafors skola för att både avlasta Vaggeryds tätort som helhet samt 

avhjälpa kvalitetsbrister samt logistikproblem som beskrivs av personalen vid Götafors. Elever från 

Byarum och Bondstorp kan nyttja den nya idrottshallen vilket ger en nödvändig avlastning för 

Hjortsjöområdet. Att skyndsamt bygga en idrottshall för Götafors är nödvändigt utifrån behov, 

kvalitet, likvärdighet och ekonomi.  

 

Skillingaryd 2023-11-06 

 

Per-Erik Lorentzon 

Förvaltningschef 

Barn och utbildningsförvaltningen 

Vaggeryds kommun 

Bilagor:  

1. Skrivelse - Hantering och risker vid idrottsundervisning vid Götafors skola 


